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aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Herinrichting R18 Retie  -  Stand van zaken

Als antwoord op schriftelijke vraag nr. 1684 van 23 augustus 2017 van Jan Bertels over 
de signalisatie langs de R18 in Retie gaf de toenmalige minister van Mobiliteit aan dat voor 
het wegvak onder beheer van AWV (Agentschap Wegen en Verkeer) een inrichtingsstudie 
liep voor de herinrichting van de ringweg, waaronder het aanpassen van een aantal 
kruispunten en de aanleg van ventwegen. De minister gaf op dat moment een indicatieve 
timing op waarbij de werken in 2019-2020 aanbesteed zouden kunnen worden en starten.

Vandaar volgende vragen in opvolging daarvan.

1. Kan de minister de huidige stand van zaken geven over dit dossier? Graag ook een 
update van de timing en de redenen voor een eventuele vertraging.

2. De toenmalig bevoegde minister gaf ook aan dat na de herinrichting van de ringweg, 
AWV ook het vak Veldenstraat van de gemeente Retie over zou nemen. 

Is dat nog steeds de afspraak? Wat is de huidige stand van zaken? Welke plannen 
heeft AWV met dit wegvak eens het verworven is?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 1073 van 22 juni 2020
van HANNES ANAF

1. Het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) laat weten dat de herinrichtingsstudie van 
de R18 te Retie nu afgerond is. Het voorlopig onteigeningsbesluit is in opmaak. De 
innemingen en effectieve uitvoering van dit project zullen in het licht van het geheel 
van investeringen bekeken worden bij de opmaak van het GIP 2021-2023.

2. AWV zal na de opwaardering van de R18 de Veldenstraat in haar beheer nemen. Het 
agentschap heeft geen verdere plannen met dit wegvak. Het wegvak is namelijk 
volledig uitgerust conform de inrichtingsprincipes van een secundaire weg type II. Dit 
is de categorie die ook de N118 heeft en waarvan de Veldenstraat een verlenging 
vormt.


